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Bestyrelsesmøde 
14. august 2024 kl. 17.00 

 
Mødet finder sted hos Rather & Co, Vestre Kaj i Næstved 

Dagsorden 
 

1. Evaluering af Sommerstævnet og snak om næste år 
2. Skibsbevaringsfonden og tilskud til fartøjer 
3. Vores tilstedeværelse på Sociale Medier 
4. Demo af CLOUD.DEFAELE.DK 
5. Yachtloggen og DMfL 
6. Kontingentstruktur for medlemmer i udlandet 
7. Danmarks Maritime Folkemøde og DFÆL 

 
 
Til stede 
Rasmus, Jørgen, Dorthe, Preben, Ole. Afbud fra Peter og Lone 

Referat 
1. Sommerstævne, evaluering og næste år v/ Rasmus 
Sommerstævnet gik bedre end forventet. Alle deltagere udtrykte at det havde været et godt 
stævne, men der var oplevelser undervejs, som kunne være arrangeret bedre.  
Åben båd blev først beskrevet i den lokale avis, efter at åben båd var overstået. Åben båd bør 
være muligt at gennemføre under hele stævnet. 
Kontakten til den lokale presse blev taget af et besætningsmedlem fra Monique. 
Der var 17 fartøjer og 39 deltagere. 
Der er ikke nok skibsglas, hvis vi skal fortsætte med dem. Preben har to store og to små glas 
stående. 
Bestyrelsen drøftede omfanget af arbejdsindsatsen i forhold til udbyttet og mulighederne for 
at optimere omfang. 
Der bør udarbejdes en drejebog for planlægningen og afviklingen. Ole fortæller at der allerede 
finde en drejebog, som han sender til Preben, så den kan blive tilgængelig. 
Der blev ikke konkluderet noget endeligt på, hvor stævnet skal ligge næste år, men der 
arbejdes videre med mulighederne. 
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Snakken fra det uformelle medlemsmøde i Horsens, samlet i punktform. 
 
2. Økonomi, status v/ Dorthe 
Dorthe har fremsendt foreløbigt regnskab, som er en del misvisende da stævnet ikke er 
afregnet. 
Vi får oprettet en nem-opsparingskonto. 
Og Dorthe sikrer at der iværksættes fuldmagt, så formanden også får adgang til konto. 
 
 
3. Arbejdet i Skibsbevaringsfonden v/ Dorthe 
Simon har efterlyst en mere aktiv stillingtagen fra DFÆLs bestyrelse om hvordan vi forholder 
os til, at fonden vil åbne op for at yde lån til lystfartøjer. Dorthe fremhævede at der allerede i 
2011 i Klassisk Træbåd, var muligt for lystfartøjer at få bevaringsstatus. Dorthe redegjorde 
yderligere for, hvordan arbejdet med at få lystfartøjerne beskrevet i forhold til ”Københavner 
charteret”. 
Simon inviteres til et bestyrelsesmøde, så vi kan få skabt en fælles holdning på et oplyst 
grundlag. 
 
4. Vores tilstedeværelse på Sociale Medier 
Der er knapt 3000 medlemmer af DFÆLs Facebook gruppe og der er livlig aktivitet og debat i 
gruppen. Men det er begrænset hvad det genererer at medlemmer til foreningen. 
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Vi drøftede muligheden for at lægge online bladet bag en mur, så kun medlemmer har 
adgang. 
Andre muligheder blev også vendt, herunder at lave en blandingsmodel med et printblad og 
onlineblad.  
På vores Facebookside kunne det gøres mere tydeligt, at Facebookgruppen ikke er DFÆL. 
Nogle få af bestyrelsen sætter sig sammen og snakker om, hvilke muligheder der er. Rasmus 
tager et initiativ. 
 
5. Snak om ændret medlemskontingent for medlemmer udenfor DK v/ 

Dorthe 
Punktet skydes over i arbejdsgruppen netop rundet under pkt. 4 
 
6. Videre med vores CLOUD v/ Preben 
Preben viste mulighederne med vores cloud-løsning og opfordrer bestyrelsen til at bruge 
mulighederne for at gemme og dele dokumenter og følge med i vores fælles kalender. 
 
7. Danmarks Maritime Folkemøde og DFÆL 
Rasmus skriver til Søren Brun og opfordrer ham til at deltage. 
 
8. Eventuelt 
Næste bestyrelsesmøde er den 10. oktober, planlagt som et online møde. 
Yderligere blev der besluttet følgende datoer: 
5. december, fysisk møde 
11. februar, online 
15. marts, generalforsamling 
 


